写朋友的英语演讲稿初中生
当你一个人行走在沙漠里感到酷热难耐时，友谊就是一棵大树，会为你遮蔽出一片浓浓的绿荫，又恰是一股清泉流淌在你的心间;当你的心处于冰冷寒霜之时，你的朋友打开心灵的柴门，将你拥入暖暖的胸炉。一起来看看写朋友的英语演讲稿初中生，欢迎查阅!
写朋友的英语演讲稿1
I have many friends, and my best friend is my neighbor. He’ name is Li Hua, he is eleven years old. He is tall. He likes playing football. After school, we often play football together. He has a dog, he walks dog every day. I like to play with him.
我有很多朋友，而我最好的朋友是我的邻居。他的名字叫李华，他11岁了。他很高。他喜欢踢足球。放学后，我们经常在一起踢足球。他有一只狗，他每天都会去遛狗。我很喜欢跟他玩。
写朋友的英语演讲稿2
I have a best friend. Her name is Lucy. She is a kind person. If someone needs help, she will give him a hand. She helps me a lot. When I am sad, she will be by my side and talk to me. My math is poor, and hers is good，so she often teach me how to study math. With her help, my math improves. I am so glad to have such a good friend.
我最好的朋友
我有一个好朋友。她的名字叫做露丝。她是一个善良的人。如果有人需要帮助，她会向他伸出缓手。她帮了我很多。我不开心的时候，她会陪着我，跟我聊天。我的数学不好，而她的数学很好，所以她经常教我怎么学数学。在她的帮助下，我的数学提高了。我很高兴能有这样一个好朋友。
写朋友的英语演讲稿3
My best friend is __X. He is of medium height. He has black short hair. He also has big eyes and a found face. He is of medium weight as well. He is from YYY. He is very outgoing. He likes playing ballgames when he has time. He usually playing basketball after class. He also likes reading detective stories.
我最好的朋友是__X。他中等身高。他有黑色短发。他也有大眼睛和一张圆脸。他中等身高。他从YYY来。他很外向。他有空的时候喜欢玩球类运动。他一般下课以后打篮球。他也喜欢读侦探小说。
写朋友的英语演讲稿4
in this chapter of the novel，jane met her new friend-helen。what helen said really impressed me a lot，driving me think deeply。
life is too short to hate other people。we all have faults，but when we die，only the pure flame of the spirt will be left。that's why i never think of revenge，i never consider life unfair。i live in calm，looking forward to the end。
honesly speaking，i plained about my life or people around me now and again，wodering why it was always unfair to me。however，think it over，i should't have been so mean。time flies。we need to expand the width of life instead of wasting time to think about something meaningless。
写朋友的英语演讲稿5
hello! everyone。 i’ll introduce my best friend to you。 her name is zhou xun。 her english name is zoe。 i like her english name better。 zoe likes it， too。
zoe is a lovely girl。 she is not tall。 she is very thin。 she has a round face and two small eyes。 her hair is short。 she often wears a pink dress， because pink is her favorite color。 she always has a smiling face， so everyone likes her very much。
zoe is a clever girl。 she’s our monitor。 she works hard at school everyday。 she likes to ask and answer the questions。 her copybooks are clean and tidy。 her handwriting is very beautiful。 she is good at english and math。 she is a top student in our class。
zoe is a versatile girl。 she can play the piano。 she can draw pictures。 she can tango。 she can swim。 she can do everything very well。
zoe has a big dog。 its name is xiao xiong。 they are good friends。 i like it， too。
do you like my best friend， zoe
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My best friend is WangMing. He is 12 years-old.He always play jokes with me.I like to stay with him.It is because he can help me all the time. When I find him say that I am sad or happy,he always listen to me and he is very kind to me.He is very clever.He always help with my homeworks.If I have a worry and don't know how to do he could help me.He can be a friend with everyone
我最好的朋友是王明。他是12岁。他总是与我玩笑。我喜欢和他呆在一起。那是因为他能帮助我。当我发现他说我悲伤或快乐,他总是听我的,他对我很好。他是非常聪明的。他总是帮助我的家庭作业。如果我有一个担心,不知道如何去做,他可以帮助我。他可以和大家做朋友。
